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W miniony piątek, 30 maja 2014 r. w naszej szkole odbyła się doniosła uroczystość. W
obecności władz miasta, wicemarszałka województwa kujawsko - pomorskiego, p. Dariusza
Kurzawy, ks. prałata Stanisława Łosiakowskiego, radnych Miasta Radziejów, licznych
zaproszonych gości oraz uczniów odbyła się uroczystość podpisania i wmurowania aktu
erekcyjnego budowy sali sportowej. 

  

W swoich przemówieniach Burmistrz Miasta p. Sławomir Bykowski, wicemarszałek i p. Alina
Krupińska - wieloletni Dyrektor PSP nr 1 w Radziejowie podkreślali wagę wydarzenia i wyrażali
swą radość z tego, że po wielu latach starań i rozważań o potrzebie wybudowania przy szkole
takiego obiektu, wreszcie udało się rozpocząć jego realizację. Akt, po podpisaniu przez
wspomnianych powyżej, przewodniczącego Rady Miasta p. Marka Pawlaka, Skarbnika Miasta
p. Wandę Śniegowską, Sekretarza Miasta p. Włodzimierza Gorzyckiego, przewodniczących
Samorządów Uczniowskich Patrycję Nowakowską i Zuzannę Jarzębińską, Prezesa
generalnego wykonawcy - firmy Girder sp. z o. o. p. Tomasza Czynszaka oraz radnych został
umieszczony w kapsule czasu wraz z egzemplarzem gazety, pamiątkami oraz monetami i
wmurowany w fundament budowy. Ks. proboszcz poświęcił budowę i złożył życzenia rychłego
zakończenia inwestycji. 

Po uroczystości otwarto także nowowyposażoną salę profilaktyki w naszym gimnazjum.
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Poniżej kilka zdjęć z uroczystości autorstwa p. Marka Sylwestrzaka.{phocagalleryview=category|categoryid=165|limitstart=0|limitcount=12|imageshadow=shadow2|detail=3|imageordering=3}
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